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I avisa BA kunne vi sist fredag lese at Vestland fylkeskommune sier nei søknad om å få henge opp julebelysning i
Kong Oscars gate i Bergen. Begrunnelsen fra fylkeskommunen er at det kan være trafikkfarlig fordi bilister blir
distrahert av lysene og at ekstra belysning i tillegg til gatelys kan gi uheldige virkninger av lys og skygge.
Kong Oscars gate er nyoppusset til miljøgate, og målet er å få mer folkeliv og mindre biler. De næringsdrivende gikk
sammen om å betale for juletrebelysning for å gjøre gaten enda mer attraktiv og trivelig for de besøkende. Tilsvarende
belysning som ønskes i Kong Oscars gate, er vanlig mange andre steder. Blant annet har samme leverandør som
skulle henge opp lys i Kong Oscars gate, hengt opp lys i Strandgaten i mange år.
Vi er inne i en spesiell tid, og vi trenger alle de lyspunkt vi kan få, selv om de er små. 
Spørsmål:
Vil fylkesdirektøren se på denne saken på nytt for å finne løsninger som gjør at Kong Oscars gate kan blir en trivelig
gate dekorert med julelys?
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